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Hvornår: Tirsdag, d. 9. maj 2022, kl. 18.15 – 21:00 
 
Hvor: Grønnevang Kirke, Tolvkarlevej 76, 3400 Hillerød 
 
Afbud fra: Stig, Helsinge og HSR samt Simun, Birkerød og Hjemmeside og Håndbogsudvalg 
 
 
Dagsorden: 
 
Før 1) Spisning/hygge 
Forløb rigtig fint og med stor tilslutning (16 glade AA’ere) 
 
Formand Lisbet bød velkommen. 
 

1. Valg af mødeleder og referent. 
Vibeke R valgt som mødeleder, Jeppe L. som referent 

 
 

2. Godkendelse af dagsordenen. 
Godkendt.  
 

3. Oplæsning af de 12 Traditioner. 
Vibeke R. læste traditionerne op.  
 

4. Præsentationsrunde og evt. kort nyt fra grupperne 
Vibeke, kassserer i regionen 
Peter, Sthens kirke søndag 
Chris, Humlebæk og Vestervang onsdag 12 
Oliver, Hillerød fredag 
Bo, Ølstykke 
Leon, Speakerbank 
Jeppe, Allerød mandag 
Maiken, Rungsted mandag 17 
Finn, Blovstrød 
Jan Z, Fr.sund torsdag 
Vibeke, TEU-udvalg 
Jytte, Stenløse  
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Kim, Fr.værk torsdag 
Lisbet, Farum mandag 
Peter T, Fredensborg  
Anders, Fr.sund søndag 09.00 
Erik, Rungsted – møde nummer 13 i går (ml 7-8 – fra fire til 11) 
  
 

5. Gennemgang af Regnskab og Budget 
Vibeke: Fra 1. januar til nu er der gået penge ind fra fem grupper. Helsinge og Allerød trofa-
ste, har fået Mørdrup-gruppen til at indsætte pænt beløb og Birkerød har gjort i januar. 
            Leon: Spørger om hvorfor ikke: 
            Lisbet: Kasserer død 
            Jytte: Sløvsind 
            Bo: problemer med småpenge – og mobilpay til hovedkontor. Snakker med. 
            Erik: Ender penge alligevel ikke på hovedkontoret ? 
            Vibeke: Vi har bl.a. Servicekonference.  
 
6. Nyt fra: 
 

 Telefon og e-mail udvalg (TEU) 
Vibeke L: Forsøg om telefonvagter med eget telefonnummer er blevet godkendt til at fort-
sætte. Der er ansat to vagtkoordinatorer + en telefonvagtsponsor til specielt tekniske proble-
mer. For første gang er TEU fuldtallige – dejligt, men møder tager lang tid og er mange. Ved at 
gå lidt for meget Regel 62 i den – handler nok en del om rotation. 
 

 IT- og Håndbogsudvalget 
Afbud fra Simun.  
 

 Hovedservicerådet (HSR) 
Lisbet: Havde udvidet Hovedservicerådsmøde for par uger siden – fmd. fortalte om AAs histo-
rie, workshop om zoommøder i strukturen. Søndag gik med alm. HSR-møde – lyder som om, 
at der er styr på SK2023.  
    Havde tænkt, at ville blive lang og måske småkedelig weekend, men faktisk hyggeligt og 
sjovt det meste – selv om også dér Regel 62. 
Finn: Den hjemmeside arbejdsgruppe, der har bygget op skal der ske noget med – indlemmes 
i AA-data. 
                              Peter T: Kommer lidt bag på mig, at ikke medlem af hjemmesidearb.-grp mere. 
Vi fire, der er tilbage er enige om 
                                           kvartalsmøder til vedligehold.  
                              Vibeke R: I er ikke nedlagt. 
                               Finn: I rapport  
 

 Landsdækkende Informationsudvalg (LiV) 
Jeppe fortalte primært om Folkemødet.  

 
7. Servicekonferencen 2023 – mandtal m.v. Skal vi have temadag herom, og hvor-

dan/hvor 
Jytte: Sku’ hilse og sige fra Marie, at hun nu er fra region Øst.  
Bo: Er 3. års og med i SK-udvalget. Carrying the message – AA In a digital age. Mangler over-
sæt. Ønske om specielt møde for 4.års delegerede.  
             Bo: 3. Års 
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             Jytte: 2. Års 
             Jan: 3. års  
             Oliver: 1. års 
             Erik: 1. års 
             Maiken: 1. års. 
              
Finn: Været oppe i anden sammenhæng på udvidet HSR og står kun ét sted – i telefonvagt. 
Snak om Jan Z og gruppesamvittigheden – og enighed om, at vi INGEN problemer What so 
Ever har.  
   RiV planlægger seminar om SK2023 
 

8. Nyt fra regionens informationsudvalg (RIV) og Det udgående informationsudvalg (DUR) 
Se ovenstående.  
 

9. Mobil-pay – skal vi droppe den af praktiske/økonomiske årsager. 
Chris: Ja.  
Erik: Spørger til, hvad er. 
Vibeke R: Koster 85 kroner/mdr. 
Chris: Alene, at den er på 
Vibeke L: Hvis ikke bliver brugt – så enig Chris, men så hørte at grupper ikke kunne finde ud 
af at komme.  
Leon: Det samme som Vibele L. 
Jeppe: Jeg har sat på dagsorden for at anerkende, at Chris havde ret – at vi aldrig skulle have 
oprettet den. Vil i stedet fremover huske at skrive regionens bankkonto til overførsel af hatte-
penge på alt, der udsendes. Her er den: 
 
     Reg.nr: 1551 
     Kontonr: 3095711 
 
  
Lisbet: Brugte tre dage af mit liv på det…. Vi også anerkendes 
Erik: JA – og næsten stående ovationer.  
Vibeke R: Det er stadig Jesper M. der står som formand. 
Lisbet: Sørger for at få lavet om.  
 

10. Fødselsdag 2024 – Helsinge ? 
 
Afbudsramte Stig melder, at lokalerne i Helsinge er på plads til AAs fødselsdag søndag den 
14. januar 2024. 
 

11. Stig roterer ud af HSR til efteråret – hvem overtager ? 
Lisbet: Foreslår Finn.  
Finn: Stiller sig til rådighed.  
Peter: Skal huske at sige det til SK-udvalgsmøde. 
Vibeke R: Tager den med – er med i udvalget, da formand for tidligere SK. 
 
 

12. Jeppe roterer ud af LiV i efteråret – hvem overtager ? 
Oliver: Vil rigtig gerne og har allerede snakket med min sponsor.  
              Klappe klap. 
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13. Beregning af regionens dækning – antal møder/deltager ved regionsmøderne (Lisbet) 

Lisbet: Synes, at vi er flere end de 30 procent, der er opgivet i seneste rapport. Hvordan tæl-
ler vi….  
Erik: Hvordan er møderne opdelt i regionerne – passer ikke med mødelisten 
Jytte: Forstår ikke – for hvis skal til møde.  
Finn: Ville da godt kunne fortælle om ex. Birkerød  
Lisbet: For vise kendskabet til regionen – hvor bredt kommer ud. 
Peter T: Kan vælge at tælle, hvor mange der faktisk er repræsentanter eller hvilke møder, der 
besøges af folk omkring bordet her…. 
     
En snak herom mundende ud i, at procenten er antal grupperepræsentanter ift de 28 møder, 
der er i regionen . 
 

14. Suppleant som International delegeret – indstilling (Lisbet) 
Jeppe: Da jeg var i landsdækkende service var det en post, man stillede op til på SK – og som 
sådan ikke noget, regionen indstiller til….  
Vibeke R: Lige nu er to nødsituation, hvor værtsland vil have to delegerede – og én navngiven 
suppleant. Lisbet er valgt af HSR til at være denne suppleant.  
 
Fint, tillykke og vi foretager os ikke noget desangående 
 

15. Hjælp til forslag til SK2023 om navne/telefonnumre på mødeliste (Chris) 
Chris: Går ud fra, at alle har læst det. Ved ikke om der skal ændres noget.  
Leon: Husker jeg forkert eller har du præsenteret og fået vendt tommel ned ad ? 
Peter T: Spørgsmålet er om Chris eller regionen  
Finn: Relevant at tage en runde ? Først ros for at tage  
           Synes at fungerer fint som er. Vil kræve uanede mængder af vedligehold.  
Chris: Hvis nogle er interesserede – så skal være anonymiserede telefoner. Det er ikke muligt 
få kontakt via AA-hotline el. person i gruppen. Der er ingen vedligehold. 
Jeppe: Der er netop meget vedligehold – for ingen skriver selv på AAs hjemmeside. Kan ikke 
være med-underskriver på forslag. 
Vibeke L: En alkoholiker ringer til vagttlf, som ringer til ex Oliver – som så kontakter. Der er 
stort set ingen der ringer. 
Oliver: Har oplevet det og det fungerer.  
Lisbet: Synes godt forslag – engelske møder i udlandet har været rart med navn/tlf.nr. 
Jan Z: Vil lægge mig op ad – men udelukkende for  
Leon: Er forskellige opfattelser. Muligheden er der, at Chris selv sender det ind. Reklame 
Kim: Skal ikke kloge mig, men ringet op én gang ti år som kontaktperson. Kan godt se fornuft i 
stå ”Kim Fr.værk”. 
Chris: Skal ikke gå ud over noget andet.  
Peter T: Synes er udmærket forslag, der ku’ blive behandlet  
Peter: Min kone laver statistik – de sidste 12 år har haft tre i snit. 
Vibeke L: Kontaktperson-ordningen fungerer superfint og derfor synes ikke, at den skal ud-
vandes.  
Erik: Synes at så enkelt som muligt – så nej tak til nyt. Hverken Chris eller jeg kan garantere, 
at vi er til rådighed 8-24.  Bortset fra det: Vi agiterer ikke nok.  
Bo: Ikke noget til hinder for at fremsætte – passer også fint med temaet.  
Chris: Der er ikke noget problem med overlever telefon. 
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Vibeke R: Keep it Simpelt – jeg slår op på AAs hjemmeside, og dér er et nummer. Lad os da 
støtte den telefon. Når læser det her, så læser at ”mange synes”.  At forslaget med er fint – 
men støtter det simpelthen ikke.  
Peter: Indlæg om synlighed – mundende ud i opfordring om at melde sig ind i RiV. 
Vibeke R: Bliver nødt til at stemme om: 
 
  Fem for – ni imod at sende ind som region.  
    Snak om stemmeret…. Ligegyldigt… 
 
Vibeke L: Mindretals-udtalelse ?.. 
Chris: Accepterer udfaldet, men synes, at god idé at få så arbejder videre med det.  
 
 

16. Fastlæggelse af næste møde samt punkter til dagsorden. 
Efter snak med menighedrådsformand er næste møde fastsat til  tirsdag den 29. august. 
 
Pkt. dagsorden: 
- Synlighed i AA  
- Opdeling på hjemmesidens mødeliste – er den logisk.  
 

17. Eventuelt. 
Intet. 
 
18. Sindsrobønnen 
 
 
Venlig hilsen Jeppe L, sekretær 


